

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR RESTRICTED  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

L/2520

2 December 1965

Limited Distribution

---

ACCESSION OF TUNISIA

The permanent representative of Tunisia in Geneva has informed the Director-General that his Government confirms its intention to enter into negotiations with a view to accession to the General Agreement under Article XXXIII. It is the wish of the Tunisian Government that the negotiations should take place in the autumn of 1966 at a date which will be mutually convenient.

Further, the Government of Tunisia requests that the Declaration providing for provisional accession, which expires on 31 December 1965, should be prolonged until the end of the negotiations.

---

ACCESSION DE LA TUNISIE

Le représentant permanent de la Tunisie à Genève a informé le Directeur général que son gouvernement confirme son intention d'engager des négociations en vue de son accession à l'Accord général conformément à l'article XXXIII. Le gouvernement tunisien souhaite que les négociations aient lieu en automne 1966, à une date mutuellement acceptable.

D'autre part, le gouvernement tunisien demande que la déclaration relative à son accession provisoire, qui viendra à expiration le 31 décembre 1965, soit prorogée jusqu'au terme des négociations.